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بعــد از دو، ســه ســال بلاتکلیفــی –کــه البتــه در ایــن 
بیــن یــک بــار انتخابــات برگــزار و لغــو شــد- مجمــع 
انتخاباتی فدراســیون دوچرخه سواری در میان همه 
حــرف و حدیث هــا برگــزار و رئیــس ایــن فدراســیون 

انتخــاب شــد.
ایــن انتخابــات هفــت کاندیــدا داشــت کــه در پایــان 
رســول هاشــم کنــدی بــا کســب ۲۸ رأی از ۵۳ آرایــی 
کــه بــه صنــدوق انداختــه شــد، بــه عنــوان رئیــس 
فدراســیون انتخــاب شــد. پیــش از صحبــت دربــاره 
هــر موضــوع دیگری، همین ۲۸ رأی نشــان می دهد 
کــه هاشــم کندی در چه موقعیــت متزلزلی به عنوان 
رئیس انتخاب شــده اســت و در چهار ســال پیش رو 
ممکن اســت چه حواشــی ای داشــته باشــد؛ آن هم 
بــا اتفاق هایــی کــه در دو، ســه ســال گذشــته در ایــن 

فدراســیون افتــاده اســت.
ماجراهایــی کــه در دو ســه ســال اخیــر رقــم خــورد، 
اتحادیه جهانی و کنفدراسیون دوچرخه سواری آسیا 
را آنقــدر روی ایــن مجمــع حســاس کــرد که ســینگ، 
دبیرکل کنفدراسیون دوچرخه سواری آسیا به عنوان 
ناظر در این انتخابات حضور داشت. او که به صورت 
آنلاین در مجمع حاضر بود، تأکید کرد که همه چیز 
بایــد طبق اساســنامه پیش بــرود و گزارش کامل این 
مجمــع گرفتــه می شــود که همیــن نکتــه اتفاق های 

مجمــع انتخاباتــی قبــل را بــه یاد مــی آورد. همانی که 
برگــزار شــد امــا در نهایــت گزارش هایــی کــه از ایــران 

رفــت، کار را بــه لغو مجمع کشــاند.
هاشــم کنــدی در حالــی رئیــس فدراســیون شــد کــه 
اعضــای هیــأت رئیســه اش از او بیشــتر رأی آورده اند 
و ایــن موضــوع نشــان می دهــد مقبولیت او نســبت 
به اعضای هیأت رئیسه اش در میان اعضای مجمع 
کمتــر اســت و همیــن مســأله حتماً پاشــنه آشــیل او 
خواهــد بــود. بخصــوص اینکه او در میان مســئولان 
وزارت ورزش نیز محبوبیت چندانی ندارد. روندی که 
طی شــد تا رسول هاشــم کندی به انتخابات نرسد یا 
تأیید صلاحیت نشود، دلیل محکمی است برای این 
ادعــا کــه رئیــس جدید فدراســیون دوچرخه ســواری 
بین مسئولان بالادستی هم خیلی محبوبیت ندارد. 
در ایــن شــرایط و بــا توجــه بــه حساســیت اتحادیــه 
جهانــی و نامه نگاری هــای پــی در پــی از ســوی ایــران، 
او بــرای برقــراری ارتبــاط با مســئولان وزارت، اعضای 
مجمع و حتی اتحادیه جهانی کار سختی دارد و دقیقاً 
مشخص نیست با چه انگیزه ای کاندیدا شده است. 
شــاید به توان مدیریتی خودش خیلی اعتقاد دارد و 
فکــر می کنــد در فرصت کم بتواند تمام مســائل این 
فدراسیون را حل کند؛ شاید هم باید منتظر حواشی 

عجیــب و غریــب در روزهای آینده باشــیم.

باخت فنی برای 
مس رفسنجان و 
شهرداری ارومیه

در نخستین دیدار مرحله پلی اوت 
لیــگ برتر والیبــال قرار بود تیم های 
شــهرداری گنبــد و ســایپا تهــران از 
ساعت 1۵ در خانه والیبال تهران به 
مصــاف یکدیگر بروند کــه نماینده 
گنبد در این مســابقه حاضر نشــد و 

با شکســت فنی روبه رو شــد.
در دومیــن مســابقه هم شــهرداری 
ارومیه برابر مس رفسنجان حضور 
نیافــت و در نخســتین دیدار باخت 

فنــی را پذیرفت.
مــس  و  یپا  ســا ترتیــب  یــن  بد
رفســنجان در نخســتین مســابقه 
خــود در ایــن مرحلــه موفــق بــه 
شکســت ســه بــر صفــر حریــف بــا 
امتیــاز ۲۵ بــر صفــر در هــر ســت 
شدند تا نخستین گام را برای بقا در 
لیگ برتر محکم برداشــته باشــند.

یــن مرحلــه روز  دور برگشــت ا
ر  سه شــنبه دوم اســفند برگــزا
می شــود و اگر تیم شــهرداری گنبد 
و شــهرداری ارومیــه برابــر حریفــان 
حاضــر نشــوند، دومیــن باخــت را 
پذیــرا شــده و بــه عنــوان دو تیــم 
ســقوط کننــده بــه ســری A لیــگ 
دســته یــک مــردان ســال 140۲ 

معرفــی خواهنــد شــد.

 
آغاز مرحله پلی آف لیگ 

والیبال

 برد مهم شهداب 
در گام اول

تیــم شــهداب یــزد مدافــع عنــوان 
قهرمانــی در دور رفــت مرحلــه 
نخســت پلــی آف لیــگ برتــر مــردان 
موفق به شکســت نماینــده اردکان 
شــد تا نخســتین گام را بــرای صعود 
یــی محکــم  بــه مرحلــه نیمه نها

بــردارد.
 مرحلــه پلــی آف لیــگ برتــر والیبال 
ب  ا شــهد س  حســا بــت  رقا بــا 
صدرنشــین بــا ایفــا ســرام اردکان 
آغــاز شــد. شــهداب یــزد کــه مرحله 
مقدماتــی را بــا 19 بــرد و ۵4 امتیــاز 
و کســب رتبــه نخســت جــدول بــه 
پایــان رســاند، در پلــی آف هــم گام 
اول را محکــم برداشــت و موفــق بــه 
شکســت ۳ بــر 1 حریــف خود شــد.

در ســت نخســت ایــن مســابقه 
دو تیــم رقابــت بســیار نزدیکــی بــا 
یکدیگر داشــتند امــا در نهایت تیم 
ایفاســرام اردکان ۲۸ بــر ۲6 فاتــح 
میــدان شــد تــا در نخســتین ســت 
ایــن مســابقات بــا شکســت تیــم 
صدرنشــین شگفتی ســازی کنــد.
شــهدابی ها در ســت دوم از ابتــدا 
نمایــش بهتــری داشــتند و کــم کــم 
فاصلــه امتیــازی خــود را بــا حریــف 
زیــاد کردنــد و در نهایــت موفــق بــه 
شکســت ۲۵ بر ۲1 ایفاسرام شدند 
تــا از نظر ســت شــماری دو تیم یک 

بــر یــک برابر شــوند.
رقابــت  دو تیــم در ســت ســوم از 
ابتــدا بســیار نزدیــک شــروع شــد و 
تیم هــا یکی یکی امتیازات را به نفع 
خــود رقــم زدنــد. در این ســت جواد 
کریمــی پاســور ایفاســرام عملکــرد 
بســیاری خوبی داشــت و امیر غفور 
پشــت خط زن شــهداب نیــز در 
موفقیــت حمــلات ایــن تیــم نقــش 
مهمــی داشــت. در نهایــت ســت 
ســوم ۲7 بر ۲۵ به ســود شهداب به 
پایان رســید تا شاگردان محمدرضا 
تندروان در ســت شماری دو بر یک 

از ایفاســرام پیــش بیفتنــد.
ایفاســرام در آغــاز ســت چهــارم 
امتیــازات حساســی را از دســت داد 
بــه گونــه ای کــه 10 بر ۳ عقــب افتاد. 
در نهایــت ایــن ســت نیــز ۲۵ بــر 16 
به ســود شــهداب به پایان رســید تا 
شــاگردان علیرضــا طلوع کیــان در 
تیــم ایفاســرام با وجــود شایســتگی 
ســه بــر یــک مغلــوب شــوند تــا تنها 
یــک ناکامــی دیگــر تــا حــذف از 
مســابقات فاصلــه داشــته باشــند.
دیدار برگشــت دو تیم از ســاعت 1۸ 
فــردا در ســالن فدراســیون والیبــال 
آغــاز می شــود تــا در صــورت پیروزی 
شــهداب یــزد، ایــن تیــم بــه مرحلــه 
نیمه نهایــی لیــگ برتر مردان ســال 

140۲ صعــود کنــد.

 zخبر و گزارش

 zگزارش

انتخابات دوچرخه ســواری در شرایطی 
برگزار شــد که محمــد پولادگر به عنوان 
رئیــس مجمــع از حضور خبرنــگاران در 

ســالن برگــزاری ممانعت کرد.
پولادگــر در مــورد محــروم شــدن 
خبرنگاران از حضور در مجمع انتخاباتی 
گفــت: »طبــق کــدام اساســنامه بــوده 
کــه خبرنــگاران می تواننــد در مجمــع 
باشــند؟ طبق قانون فقط اعضای مجمع 
می تواننــد در انتخابــات حاضــر باشــند. 
غیر از آنها هر کس دیگری بخواهد بیاید 
تعریــف دارد. امــروز برحســب شــرایط 

خواستیم مجمع طبق روال عادی برگزار 
شــود. زمانی که شــرایط عادی بود اجازه 

دادنــد حضــور داشــته باشــید.«
او دربــاره تصمیــم عجیــب خــود چنیــن 
توضیحــی ارائــه کــرد: »ایــن چیزهــا در 
حــوزه رســانه عــادی اســت. اینکــه بــه 
خبرنــگار اجــازه داده شــود بیایــد یــا خیر 
عــادی اســت. ایــن بــار چنیــن تصمیمی 
گرفته شــد و ممکن اســت در انتخابات 
بعــدی تصمیــم دیگــری گرفتــه شــود. 
قانون نیست که خبرنگار حضور داشته 

باشــد!«

او در پاســخ بــه ایــن ســؤال کــه آیــا در 
انتخابــات شمشــیربازی تخلف صورت 
گرفتــه کــه خبرنــگاران حاضــر بودنــد، 
نیــز گفــت: »خیــر. ایــن بــار تشــخیص 
ایــن بــود کــه بعــداً بیاییــد. خبــری از 
دســت شما در رفته اســت؟ دیر ارسال 
کردیــد، چیزی شــده اســت؟ اصــل این 
اســت کــه انتخابــات در شــرایط خوبــی 

برگــزار شــود.«
محمــد پولادگــر در مــورد برگــزاری 
انتخابات سوارکاری پس از ماه ها تعویق 
نیــز گفــت: »انتخابــات دوچرخه ســواری 

بعــد از حــدود 16 مــاه سرپرســتی و 
مشــکلاتی کــه داشــت انجــام شــد. در 
ایــن  مجمــع از ۵۵ نفر عضــو حاضر تنها 
دو غایــب داشــتیم. هاشــم کنــدی رأی 
اعتمــاد مجمــع را توانســت بگیرد. دبیر 
کل کمیتــه ملــی المپیک نیــز به صورت 
وبینــار در مجمــع حضــور داشــت. 
انتخابــات ریاســت بخوبــی برگزار شــد و 
کابینه رئیس جدید هم توانســتند رأی 

اعتمــاد بگیرنــد.«
 او در واکنــش بــه اســتعفای تامینــی 
رئیــس فدراســیون شــطرنج نیــز گفت: 

»مــن در جریــان نبــودم و بــه من چیزی 
نرســیده اســت.«

او برگــزاری انتخابــات کارگــری در ســوم 
اســفند را نیــز تکذیب کــرد: »انتخابات 
در تاریخ هایــی که اعلام شــده تا قبل از 
پایان سال انجام می شود. برای کارگری 

تاریخــی اعلام  نکــرده بودیم.«
پولادگــر در مــورد جلســه اصــل 90 و در 
مورد تخلف برخی باشگاه ها نیز گفت: 
»چیــزی نیســت کــه در لحظــه بگویــم. 
اگــر مطلبی قابل انتشــار بــود در همان 

زمــان گفتند.«

پولادگر: در جریان استعفای رئیس شطرنج نیستم

تشخیص دادیم خبرنگاران در مجمع نباشند!

انتخابات فدراسیون دوچرخه سواری بالاخره برگزار شد

رأی شکننده

دوشنبه  1 اسفند 1401  سال بیست و ششم  شماره 7252   

نایب رئیس بانوان انتخاب نشد
در مجمع انتخاباتی فدراسیون دوچرخه سواری، نایب رئیس 

بانوان انتخاب نشد. گفته شد که اشرف ساکی، گزینه هاشم 
کندی بازنشسته است و از آنجا که نیاز به بررسی وجود داشته، 

قرار شد بررسی های لازم انجام شود و در مجمع فوق العاده 
درباره این پست تصمیم گیری شود.

 
آرا تقسیم شد

محمد بابایی، حمیدرضا پارســی منش، محمود ترابی گودرزی، 
محمد میرابوطالبی، افشــین داوری لطف آبادی، رسول هاشم 

کندی اســدی و محمد صانعی کاندیداهای انتخابات بودند 
که میرابوطالبی و ترابی گودرزی پیش از شــمارش آرا انصراف 

دادند. 
هاشم کندی با 2۸ رأی رئیس فدراسیون شد، محمد صانعی 14 

رأی، افشین داوری ۹ رأی و محمد بابایی 2 رأی داشتند و آرای 
حمیدرضا پارسی منش نیز صفر بود.

اعضای هیأت رئیسه قوی تر از رئیس
در جریان مجمع انتخاباتی فدراسیون دوچرخه سواری اعضای 

هیأت رئیسه این فدراسیون به این ترتیب انتخاب شدند:
مهرداد تاوتلی کاندیدای نایب رئیس: با 51 رأی انتخاب شد.

محمود وفایی کاندیدای کارشناس خبره: با 4۸ رأی انتخاب شد.
وجیهه نقوی کاندیدای کارشناس خبره: با ۳2 رأی انتخاب شد.

مریم مدنی کاندیدای خزانه داری: با 4۸ رأی انتخاب شد.
معصومه صمدیان کاندیدای نماینده استان ها: با 2۸ رأی انتخاب 

شد.

ZOOM

علیرضا پاکدل:

پنج سال بعد قهرمان بلامنازع آسیا هستیم!

رئیس فدراسیون هندبال درباره آینده تیم ملی بزرگسالان و جایگاه این 
تیــم در آســیا گفــت: »در ۴-۵ ســال آینده ایران قهرمــان بلامنازع هندبال 
آســیا خواهــد بــود و بــا این نســل طلایی که امــروز داریم فاصله مــا با قطر 
و بحریــن بــه حداقل خواهد رســید. این مســیر در هندبــال بانوان نیز آغاز 
شــده و امروز از کشــورهایی مانند قزاقستان و ازبکستان عبور کرده ایم.«

امیر غفور

روز ۳0 امتیازی در بازی اول پلی آف

در پایــان رقابــت اول پلــی آف لیــگ والیبــال بیــن شــهداب یــزد و ایفــا ســرام 
اردکان، امیــر غفــور بازیکــن تیــم شــهداب یــزد بــا کســب 32 پوئــن، عنوان 
امتیازآورترین بازیکن این دیدار را به دســت آورد. در تیم ایفاســرام اردکان 
نیــز علیرضــا مباشــری بــا کســب 20 امتیــاز، بهتریــن بازیکــن بــود. غفــور با 
نمایــش فوق العــاده خــود در ایــن بــازی، آمادگی خــود را بــه رخ رقبای جوان 

خــود در این پســت کشــید.

محمد جمشیدی

امیدوار به صعود مقتدرانه

محمــد جمشــیدی بازیکــن پســت ســه تیم ملــی بســکتبال درباره شــرایط 
ایــن تیــم در ژاپــن قبــل از آغــاز پنجــره ششــم انتخابــی جــام جهانــی گفــت: 
»فدراســیون شــرایط مناســبی را برای این ســفر تدارک دیده بود و تمرینات 
هم بخوبی پیش رفته اســت. امیدوارم با شــرایطی که تیم ملی دارد و همه 
بازیکنــان هــم همــدل هســتند، دو بــازی ژاپــن و چیــن را بــا برد پشــت ســر 

بگذاریــم تــا بتوانیــم صعــود مقتدرانه را جشــن بگیریم.«

سرپرست سابق فدراسیون دوچرخه سواری که 
تا همین چند روز پیش، اجازه حضور در مجمع 
انتخاباتــی را نداشــت، بالاخــره بــه عنــوان رئیس 
انتخاب شــد. رســول هاشم کندی بعد از انتخاب 
به عنوان رئیس، درباره  ایمیل هایی که به اتحادیه 
جهانی ارسال می شد و حواشی زیادی را برای این 
رشته ایجاد می کرد نیز توضیح کوتاهی داد: »باید 
از کســانی کــه  ایمیل هــای ســیاه ارســال می کنند 
پرسید. با توجه به تسلط تیم کاری من در دوران 
سرپرستی، توانستیم این موضوع را خنثی کنیم 
و بعــد از رأی اعتمــاد مجمــع هــم تلاش می کنیم 
محکم تــر از قبــل ایــن کار را انجــام دهیــم.« او در 
مورد آنچه به دوچرخه سواری گذشته و در نهایت 
انتخاباتی که برگزار شده، گفت: »دوچرخه سواری 
فراز و نشیب های زیاد و یک ماراتن سرپرستی را 
پشت سر گذاشت. انتخابات پرشوری داشتیم. 
از کاندیداها تشکر می کنم، تنور انتخابات را داغ 

کردند و من با رأی قاطع در دور اول انتخاب شدم. 
امیــدوارم بــا فعالیت هایــی کــه انجــام می دهیــم 
پاسخ اعتماد را بدهیم و مثل گذشته مدال های 

رنگارنگی کسب کنیم.«
هاشــم کنــدی در مــورد اینکــه این شــائبه مطرح 
شــده اســت کــه نمی توانــد در انتخابــات اتحادیه 
جهانی و کنفدراســیون آسیا کرسی بگیرد، ادامه 
داد: »همان طور که خودتان گفتید شائبه است. 
من در 17 سالگی 6 ماه تعلیق داشتم و این مسأله 
به لحاظ حقوقی قابل دفاع است. اتحادیه جهانی 
قانونــی گذاشــته مبنــی بــر اینکــه افــراد با ســابقه 
دوپینــگ نمی تواننــد کرســی بین المللــی بگیرند 
کــه بعــد از ســال ۲011 اضافــه شــد و عطــف بــه مــا  
سبق نمی شود. در هر صورت چنین محدودیتی 
هــم باشــد قــرار نیســت همــه پســت ها را رئیس 
فدراســیون بگیرد و افراد شــناخته شــده دیگری 

هم هستند.«

رئیس جدید دوچرخه سواری: 

قرار نیست رئیس پست بین المللی بگیرد


